

2024 年第 3 屆世界 12 強棒球錦標賽冠軍紀念郵票

我國代表隊於 2024 年第 3 屆世界 12 強棒球錦標賽勇奪冠軍，為我國首次在該賽事中獲得冠軍，寫下臺灣棒球史無前例的一頁，振奮人心，為慶祝此盛事並肯定全體選手的優異表現，本公司特規劃郵票 1 套 4 枚，預定於 114 年 1 月 22 日上午 10 時發行。

郵票圖案採 4 枚橫聯刷設計，包含「臺灣英雄與冠軍獎盃」、「王牌投手群」、「最強團隊與 MVP 隊長」及「黃金教練團」等 4 個主題，並搭配 WBSC 世界 12 強棒球錦標賽標誌。此外，為呼應世界 12 強棒球賽，面值皆為 12 元。

本套郵票由大觀視覺顧問股份有限公司設計，中華彩印股份有限公司以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各一批，於 114 年 1 月 20 日開始發售；預銷首日戳套票封於 1 月 22 日上午 10 時郵票發行當天出售，另推出供套印用之無版銘圖案個人化郵票，歡迎訂購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

Chunghwa Post Co., Ltd.

Republic of China

Postage Stamps Issuing
Information No. 2 (2025)

Taipei, Taiwan, R.O.C.

The Championship of the WBSC Premier12 2024 Commemorative Issue

Taiwan's national baseball team won the championship at the WBSC Premier12 2024, marking the first time Taiwan claimed the title in this prestigious tournament. This historic and inspiring achievement has opened a new chapter in the history of baseball in Taiwan. In celebration and in recognition of the players' outstanding performances, Chunghwa Post is releasing a set of four stamps at 10:00 AM on January 22, 2025.

Designed as a four-stamp se-tenant strip, the stamps will feature the following themes: "Taiwan's Heroes and the Premier12 Trophy," "The Ace Pitchers," "The Champions and the MVP Captain," and "The Golden Coaching Staff." Each stamp displays the WBSC Premier12 logo. Additionally, in keeping with the theme of Premier12, each stamp is denominated at NT\$12.

This set of stamps was designed by Delta Design Corporation and printed by China Color Printing Co., Ltd. in color offset. By-issues include a first-day cover, folders with and without crystal mounts, and a loose-leaf album page to be sold on January 20, 2025. Pre-cancelled FDCs with the full set of stamps will go on sale at 10:00 AM on January 22, the stamps' date of issuance. Personal greeting stamps without marginal inscriptions are also available. For more information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.